
                                                 

 

 

 

 

 

 

 

Komenda, 14.3.2023 

 

 

ZAPISNIK 

 

1.seje UO Šolskega sklada Komenda Moste v šolskem letu 2022/2023. Seja je potekala v sredo 

18.5.2023 preko ZOOM s pričetkom ob 18.00 uri. 

 

 

 

Prisotni: - člani UO: Frantar Urška, Remše Starovasnik Petra, Pavrič Anja, Spruk Ursula, Saša 

Progar, Helena Demšar, Urška Poje 

- ravnatelj: Križanič Uroš 

 

Dnevni red: 

- finančni načrt glede na pobude učiteljev 

- ostalo 

 

 

1. Glede pobude za pomoč financiranja klime, pripomočkov za izvedbo testiranja športnega 

kartona, geometrijskih teles, orfovih inštrumentov... je sklad šole mnenja, da je to mišljeno bolj kot 

učni pripomočki. Ravnatelj pove, da so za to že namenjena sredstva s strani ministerstva. Za 

sofinanciranje plavalnega tečaja so namenjena sredstva s strani občine. Za nakup klime nas je 

ravnatelj obvestil, da bo te stroške krila ustanoviteljica šole – občina. 

 

 

2. Pobuda za nakup družabnih iger za Komendo in Moste 

- šolski sklad se strinja, da lahko povprašamo starše, če imajo morda doma kaj česar ne uporabljajo 

več in bi donirali šoli. 

- v zakup bi bilo potrebno vzeti tudi nakup omare za shranjevanje iger (če slučajno nebi bilo nikjer 

prostega mesta) 

 

Predlog je bil dan na glasovanje, člani so bili sklepčni. Potrdili smo 300€ za nakup iger v Komendi 

ter 900€ za nakup iger v Mostah. Gospa Spruk Ursula bo za obe lokaciji zbrala ponudbe in nam 

predstavila kaj bi se lahko nakupilo. 

 

3. Pobuda za Eko vrt (potrebovali bi zemljo, sadike) ter pomoč pri živalih v razredu (akvarij). 

 

Predlog je bil dan na glasovanje, sklad je bil sklepčen. Potrdili smo 500€ za živali v razredu in vrt. 

Gospa Pavrič Anja se bo povezala z učiteljico ki ima čez vrtičkanje ter povprašala katere sadike in 

kakšno količino bi želeli ter priskrbela ponudbo. Predlog je bil tudi, da se morda povežemo z 

Gašperlinom, v kolikor bi želeli kaj donirati. 

 

 



 

4.Pobuda za nakup 50 majic za pevski zbor z logotipom šole in šolskega sklada zraven (uporaba na 

nastopih...) 

 

- predlog šolskega sklada, da se v industrijski coni povpraša tiskarja, če bi bil pripravljen kaj 

pomagati zraven. 

Sklad je pobudo sklepčno sprejel, da bomo v celoti financirali nakup in tisk 50 majic. Finančni 

okvir: 10€/majico. Za izvedbo bo poskrbela Remše Starovasnik Petra. 

 

5. Pobuda za dokup likovnih potrebščin (pištole za vroče lepilo, barve, čopiči, podloge za 

slikanje...) 

 

Sklad je pobudo sklepčno sprejel. Namenjenih 680€ 

Zadevo bo nakupila učiteljica za likovno vzgojo saj je sama že poslala predračun. 

 

 

6. Pobuda za nakup sedežnih podlog za pouk v naravi 

 

- predlog šolskega sklada da se vsako leto dokupi cca 15 podlog 

Sklepčno smo sprejeli nakup 90 podlog – za podloge namenjenih 1000€ 

Gospa Remše Starovasnik Petra bo poiskala še dodatne ponudbe da se opravi nakup. 

 

7. Pobuda knjižničark za nakup 2 elektronskih bralnikov z ovitki (lahko kot pomoč dislektikom, 

predstavitev otrokom v knjižnici da obstaja takšna opcija in kako deluje, preko njih lahko dostopajo 

do knjig, ki jih v knjižnici morda ni...) 

 

Sklad šole je sklepčno potrdil nakup bralnikov – 500€ za oba. Gospod ravnatelj bo pokril naročnino 

za e bralnike. Nakup le teh bo uredila knjižničarka 

 

8. Pobuda za ureditev peskovnika z senco v mostah + vrvna gugalnica/igrala 

 

Sklad šole je sprejel proračun 1500€ za peskovnik ter 6000€ za nakup igral. 

Za ureditev peskovnika bi zadolžili hišnika, za vrvna igrala bo poskrbel ravnatelj. 

Predlog sklada – ker se občina nagiba k odprtju igrišč naj se jih prosi še za dodatno donacijo (in bi 

potem lahko odprli igrišče tudi popoldan) 

 

9. Pobuda za nakup lasersko gravirnega stroja za spodbujanje rokodelskih izkušenj, spodbujanje 

učencev k tehničnim šolam, izdelavo daril, uporabe pri rednem pouku tehnike in matematike, 

uporabo pri izbirnih predmetih... 

 

Sklad šole je sklepčno potrdil 3000€ za nakup stroja, zadevo bodo uredile učiteljice tehnike in 

matematike (katere so dale pobudo) 

 

10. Pobuda za pokrivanje stroška prevoza in malic prostovoljnim organicacijam, ki občasno 

obiščejo šolo (primer – Tačke pomagačke, Hospic...) v upanju, da bi na ta način morda tudi povečali 

obisk le teh. 

 

Sklad šole je sklepčno potrdil 400€/letno za ta namen. V kolikor se potreba poveča se potem letno 

dogovorimo o morebitnem povišanju 

 

 

 



 

11. Sofinanciranje zaključnega izleta devetošolcem – ponavadi enodnevni izlet. 

 

Sklad šole je sklepčno potrdil letno financiranje 10€/otroka.  Dogovorili smo se, da se da možnost 

odločitve kam in kako z tem denarjom. 

 

12.Ureditev počivalnih prostorov na hodnikih (v Komendi in Mostah) 

 

Sklad šole je sklepčno za opremo hodnikov namenil 2000€ (za kavče in jabozze) 

 

 

13. Prošnja knjižničarke in eko bralne značke – če bi lahko sofinancirali darila za otroke. Ravnatelj 

je omenil, da že ima fond za sofinanciranje bralne značke 

 

 

OSTALO 

 

- glede nalepk za tla/stenskih nalepk bi se o tem menili naslednje šolsko leto. Potreben bi bil nek 

skupen koncept, vprašati učiteljice kaj se jim zdi smiselno... 

 

- predvideno na letni ravni v sklad priteče med 3000€ - 4000€ 

 

- gospa Demšar Helena je predlagala, da se staršem predstavi vse projekte, ki so načrtovani, morda 

bi dobili več donacij v sklad, če vedo kaj je cilj in kaj želimo narediti 

- na novoletnem bazarju bi se ponovno uvedel srečolov, zadaj pa plakati, ki bi nakazovali za kaj se 

zbirajo sredstva 

- potrebno urediti glede akontacije dohodnine. Naredi se projekt ter predstavi svetu staršev – 

predstavniki pa lahko potem to povedo v razredu (in pridobili več nakazil) 

 

- podjetje iz industrijske cone je šolskemu skladu doniralo 20 računalnikov 

 

- v razmislek za 2024: 15.5 je občinski praznik, kjer se predstavijo različna društva. Lahko bi se 

izvedla zbiralna akcija za določene projekte 

 

 

Na svetu staršev bo Helena Demšar predstavila zapisnik sklada šole, da bodo predstavniki lahko 

posredovali določene informacije naprej svojim razredom. 

 

Naslednja seja je predvidena konec avgusta/začetek septembra – pred roditeljskimi sestanki 

Do naslednje seje se pridobi novo stanje sklada šole, da se lahko pripravi nov letni načrt. 

Do naslednje seje se prav tako učitelje povpraša o njihovih potrebah (tudi stroškovno) v letu 

2023/2024, da bomo predloge in pobude ustrezno obravnavali. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                        Predsednik Šolskega sklada: 

Anja Pavrič                                                                                    Ursula Spruk 



 

 

 

 

 


